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3504 Hønefoss 

 
 

Innkalling til årsmøte i 
 

Krødsherad-Modum skogeierlag og 
 

andelseiermøte i Viken Skog SA 
 

på Krøderen Kro, 
 

tirsdag 5. mars 2024, kl. 18:30 
SAKLISTE: 
1. Åpning v/leder 
2. Godkjenning av innkalling og sakliste 
3. Godkjenning av fullmakter 
4. Valg av møteleder 
5. Valg av to til å underskrive protokollen 
6. Behandle skogeierlagets årsberetning og godkjenne regnskap og disponering av årets 

resultat 
7. Fastsette godtgjørelse til styret 
8. Valg: 

a. Foreta valg av styrets leder for 1 år 
b. Foreta valg av styremedlemmer for 2 år  
c. Foreta valg av varamedlemmer til styret, i nummerorden, for 1 år 
d. Foreta valg av valgkomite og leder for denne 
e. Foreta valg av varamedlemmer til valgkomiteen, i nummerorden, for 1 år 

9. Behandle andre saker som er nevnt i innkallingen til årsmøtet i skogeierlaget 
a. ……………………………………………………………………………….. 
b. ……………………………………………………………………………….. 
c. ……………………………………………………………………………….. 

 
10. Foreta valg av utsending(er) med varautsending(er) til årsmøtet i Viken Skog SA 
11. Behandle andre saker som er nevnt i innkallingen til årsmøtet i Viken Skog SA 
12. Orientering om foretakets drift og økonomi 
13. Avslutning 
 

Grunnet servering må vi ha påmelding på SMS innen 2. mars til  
Steinar Skinnes, tlf.  416 07 567. 
 

VELKOMMEN! 
 
Med vennlig hilsen  
Styret i Krødsherad-Modum skogeierlag 
  



 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

ÅRSBERETNING 2023 
 

Årsmøtet 2023 ble avholdt på Tyrifjord Hotell, 8. mars kl. 18.30. 

 

Lars Erik og Steinar deltok på årsmøtet i Viken Skog. 

 

I tillegg har Steinar deltatt på 3 ledermøter på hovedkontoret. 

 

Skogeierlaget har hatt 3 styremøter. Før det skulle avholdes ekstraordinært årsmøte i 

Viken Skog angående ny fabrikk på Follum, inviterte vi Lars Fredrik Stuve til vårt 

styremøte. Dette for å få informasjon fra ham, om vår (Vikens Skog) sikkerhet ved å 

gå inn i prosjektet. Det ble stilt spørsmål om vår underandel og vår juridiske sikkerhet. 

Ifølge Lars Fredrik var nå usikkerhetsmomentene avklart, og han var trygg på å gå inn 

i prosjektet.  

 

Det ble på ekstraordinært årsmøte på Follum den 27. juni 2023, hvor det enstemmig 

ble vedtatt å gå videre med forprosjektet. Herman og Steinar deltok fra Skogeierlaget. 

 

Hermann og Ssteinar har delt på kurstilrettelegging. 1 motorsagkurs og 

2 ungskogpleiekurs. 

 

Vi har arrangert skoleskogdag for 5., 6. og 7. klasse i Modum, og 7. klasse 

Krødsheradskolen. Vi har fulgt opplegget til Dag Presterud og bistått han.  

 

I året som gikk har skogbruket fått hard medfart av bl.a. Naturvernorganisasjonene og 

NRK. Vi har sammen med Viken Skog startet en saklig diskusjon om fakta og 

fordelene med bruken av tre. Vi skal få frem at vi har strenge retningslinjer å drive 

etter og det er viktig å formidle dette. 

 

For Styret i  

Krødsherad og Modum skogeierlag  

 

Steinar Skinnes 

 


